

Continuous Professional Development Programme

Presented by HKCTA Coaches Development and Qualifications Committee
中國香港網球總會教練發展及資歷委員會主辦之持續專業發展計劃

Hong Kong – CPR & AED Certificate Course 成人心肺復甦法及自動體外心臟去纖維性顫動法證書課程

Content 內容	<p>介紹成人心肺復甦法原理；及 認識並練習成人心肺復甦法；及 認識心臟生理及停頓時之心律；及 介紹自動體外心臟去纖維性顫動法原理；及 認識並練習使用自動體外心臟去纖維性顫動器(去顫器)；及 認識如何安全使用及保養去顫器。</p> <p><i>Introduce principles and practice the protocol of Adult CPR; and Learn the heart physiology and cardiac arrest rhythms; and Introduce the principles of Defibrillation; and Practice the operation of AED; and Learn the maintenance of AED.</i></p>
Speaker 講者	Mr. YEUNG Hon Chung & Mr. AU Ping Lun Stanley Co-ordinator of the Hong Kong St. John Ambulance
Date 日期	28 August 2024 (Wed) 2024年8月28日 (星期三)
Time 時間	09:00 – 16:00
Venue 地點	Gymnasium Room 2, HKCTA Tennis Centre, Kowloon Tsai 中國香港網球總會網球中心 2號健身房
Fee 費用	HKCTA Licensed Coaches: HK\$300/pax 網總持牌教練: 每位港幣三百元正
Quota 名額	14 pax/session 14 位/每節
Deadline of Enrolment 截止日期	16 August 2024 (Fri) 2024 年 8 月 16 日 (星期五)
Language 語言	English 英語
Licensing Scheme credit points 教練牌照分數	4 Credit Points 4 分

教練牌照計劃手冊已上載於本會網頁

The HKCTA Coach License Scheme Hand Book has been uploaded on our website: www.tennishk.org

本會不會發出確認信予參加者。請到 www.tennishk.org 查閱取錄名單。如參加者發現自己的名子不在名單上，請於報名截止日期後 2 個工作天內與本會聯絡

No confirmation letter will be issued to participants. Acceptance list is available at www.tennishk.org. It is the applicant's responsibility to check the acceptance list. Any applicant who has submitted the application form but cannot find his/her names on the Acceptance List please call the HKCTA office within 2 working days after the enrolment deadline.